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Abstract (en)
[origin: WO2017162623A1] The invention relates to a tool bit comprising a tip (2), a working section (6) and an impact surface (3), and a longitudinal
axis (7) extending through the tip (2), the working section (6) and the impact surface (3). The working section (6) has a plurality of webs (14)
extending along the longitudinal axis (7) and arranged such that they are distributed about the longitudinal axis (7) in the peripheral direction (15) . A
dimension (27) of at least one of the webs (14) increases by at least one third in the peripheral direction (15), with increasing distance (26) from the
longitudinal axis (7). The webs are significantly wider towards the outside or thinner towards the longitudinal axis.

Abstract (de)
Der erfindungsgemäße Meißel hat eine Spitze (2), einen Arbeitsabschnitt ( 6) und eine Schlagfläche (3) und eine durch die Spitze (2), den
Arbeitsabschnitt ( 6) und die Schlagfläche (3) verlaufende Längsachse (7). Der Arbeitsabschnitt (6) hat mehrere längs der Längsachse (7)
verlaufende und in Umfangsrichtung (15) um die Längsachse (7) verteilt angeordnet Stege (14). Bei wenigstens einem der Stege (14) nimmt mit
zunehmendem Abstand (26) zu der Längsachse (7) eine Abmessung (27) in Umfangsrichtung (15) um wenigstens ein Drittel zu. Die Stege werden
nach Außen hin deutlich breiter bzw. werden zur Längsachse hin schlanker.
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